
REFERAT STYREMØTE 23.OKTOBER 2018 

 

Tilstede: Linn(leder), Caroline(nestleder), Jimmy(styremedlem), 

Anita(sekretær), Tulla (valpeformidler) og Helene (vara/avlsråd) 

Fravær: Jan Erik (kasserer) 

 

Sak 1: Representaskapsmøte 

Vi gikk gjennom sakene til RS og ble enige om hva Jimmy skal stemme på 

møtet. 

Sak 2: ISIC-MØTE 

Alt er bestilt og i orden. Vi har med en sak fra Mona S. Lilleng angående 

ektropion/entropion, og Tulla ønsker at det blir spurt om det er noen 

utdannede servicehunder i vår rase. 

Alle ISIC rapporter er nå mottatt selv om det varierer stort i hvordan de er 

utfylt. Vi mener at rapportene bør mottas i bedre tid før ISIC-møtene. Vi ønsker 

også frister og oversikt over hvem det skal stemmes over til hvilke plasser i 

styret slik at det blir ett reelt valg. 

 

Sak 2: Dogs4all 

*standen er booket og i orden 

*raseparaden er påmeldt 

*brosjyrer og kalendere er bestilt 

*fotokonkurransebildene blir trykt opp. 

 

Sak 3: Avlsrådet informerer 

Avlsrådet har avvist en parring pga.  mye slektskap og mange valper. 

 

Nytt styremøte 12 nov kl. 20.30 på skype 


